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Ing. Gazdag: 

Ako to vyzerá, zberný dvor, čo sa má rekonštruovať? 

 

Mgr. Mokáňová: 

Aj zberný dvor, aj kompostáreň sú v štádiu odborného hodnotenia. Dostali sme výzvy na 

doplnenie žiadosti. To gro v obidvoch prípadoch sa týka finančnej analýzy. Pred 

zastupiteľstvom ste dostali jedno uznesenie, ktoré sa týka práve zmeny financovania 

kompostárne. Sú tam minimálne zmeny, naša spoluúčasť sa navyšuje o 6 centov a výška 

žiadosti o 1,20 €, keď si dobre pamätám. Vyplynulo to z toho, že bolo potrebné doplniť, 

prípadne upresniť niektoré veci vo finančnej analýze. Pri zbernom dvore zatiaľ pani 

inžinierka, ktorá nám spracovávala žiadosť a pracuje teraz aj na doplnení žiadosti, tak 

neavizovala, žeby sme potrebovali zmeniť. To je vlastne to posledné štádium, dúfam, že 

splníme všetky požiadavky, ktorý riadiaci orgán má a že žiadosti budú splnené, aby sme 

mohli tak, ako pán primátor povedal, vytvárať podmienky pre to lepšie separovanie a lepšie 

nakladanie s odpadom v meste Trebišov.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 

 

 

 

 


